

Dorpsraadvergadering 14-07-2022



Locatie en tijd: Smelehof, 20.00 uur

Afmeldingen: Sandra

Genodigden: Joost Smits en Dave Groenen (Gemeente Venray)

Agenda

1. Opening

Ook Dave Groenen (Gemeente) is uitgenodigd. Hij is als gebiedscoördinator betrokken bij o.a. vliegbasis de Peel en heeft contact met collega-gebied coördinatoren van andere gemeentes. Hij ook betrokken bij zaken inz. Verkeer en inz. Accommodatie De Zwaluw.

2. Vaststellen agenda

Het Presidium is niet uitgenodigd. (Zij hadden ook nog geen concrete agenda voor begin september)

3. Notulen mei, deze zijn akkoord.

4. Update ontwikkelingen:

- *Werkgroep Wonen*; De mail voor nieuwe namen is opnieuw uitgezet. (actie)
- *Werkgroep MOY*; Zij komen met een voorstel om nieuwe inwoners te verwelkomen met een bloemetje en 1 jaar YNB. We hebben als tip: Dit kan ook een infopakket zijn (YNB, info verenigingen. De kosten zouden uit de leefbaarheidsgelden kunnen komen. I.v.m. de AGV-wetgeving is het wel moeilijk om aan de namen van nieuwe inwoners te komen. (actie)
- *Werkgroep RAP*; We hebben het over de reactie van de Gemeente over de "toezegging" op het plan van de Jera, In te gezamenlijke RAP plan waren dit 2 plannen. Het plan van de Jera was snel klaar, 7 jaar geleden al. Nu is de betreffende wethouder weg, en met het opschuiven van toezegging worden de plannen door bouwkostenontwikkelingen duurder.
- *Werkgroep Verkeer*: Mail van Ruud en Judith (Gemeente) Zij hebben zelf enkele prio's uit de enquête-uitslag gehaald die de werkgroep heeft aangereikt. Ze starten met
 - *Het Lovinckplein en *Het buitengebied. De rest wordt daarna stap voor stap opgepakt. Ruud spreekt binnenkort de werkgroep nog.
- *Werkgroep Vliegveld*; Dave is vorig week in Venray geweest, er komt 'n kort verslagje van. Het bericht met linken voor actiegroep de Peel en info Gemeente opnieuw delen. (Actie)
- *Werkgroep Economie*; geen update, (geen commissie...)
- *Wensbus*; De begroting is rond en kan naar de Provincie, Desgevraagd onze tips:
 - *Is er geen indexatie van het subsidiebedrag, nu is het een plan van 5 jaar met plafond.
 - *Door de aanschaf van een elektrische bus zouden jaar 3,4 en 5 negatief uitvallen, er is geen indexatie voor de stijgende prijzen.
 - *In de begroting is geen verhogen meegenomen, dit kunnen we zo houden.Het vervoersplan is bekeken en tips hiervoor:
 - > De 20 ritten met rollator (waarvoor de lift)
 - > De puntbestemmingen o.a. Ziekenhuizen Boxmeer, Helmond en Venlo.
 - > Goed om het indexplafond mee te nemen om in het IKKIL te bespreken.

5. DRO 6 juli 2022,

Wij waren afgemeld vanwege de kermis. Er zijn ook nog geen notulen ontvangen, en geen reactie op onze mail. Later in deze vergadering is er met Dave nog gesproken over de invulling van het DRO, hoe die nog verbeterd kan worden. (opkomst in zomer / andere structuur / gedeeltelijk gesloten overleg / inhoudelijk 1x/kwartaal?/ college uitnodigen?)

Dave bespreekt met Leon hoe de potentiële waarde uit het overleg gehaald kan worden.

6. Overlast Camping de Zwaluw,

De Brief is de deur uit, Er stond een stuk in de Peel en Maas, in de Limburger en in het Brabants dagblad. Wij signaleren, gemeente moet handhaven, wij houden de reactie van de Gemeente in de gaten. Overlast moet gemeld worden bij de politie.

7. Rol Vicevoorzitter,

Het is goed om de Voorzitter te kunnen vervangen, dit kan zijn:

- : -Als vervanger van de voorzitter indien dit nodig is.
- Als deelnemer aan het DRO.
- Als voorzitter van de vergadering bij afwezigheid voorzitter zelf.

8. Binnengekomen stukken

< Vandalisme Paardenkop: Er is folie van de borden afgetrokken. Ze worden niet vervangen.

< Vraag betreffende werkgroep Yss100; Deze is 28-06

-22 opgeheven, Wat doen we met de

25 vlaggen. Het zou fijn zijn als Sandra deze kan bewaren.

< Mail van Marco Groen (adviseur Ciseli Beheer) met de reactie op het "Peel en maas" stuk.

< Vraag: Wat kan ik mensen die overlast melden adviseren? Melden bij politie/wijkagent.

< Gemeente: zij zullen de linken voor -aanmelden nieuwsbrief en -info Vliegveld de Peel opnieuw delen. Sandra doet dit ook. (actie)

9. Mutaties actielijst, deze is bijgewerkt.

Opmerking inzake het Dorpspodium: Volgens Joost is het object niet bekend bij de gemeente.

(Als er niets op papier staat dan is het eigendom van de grondeigenaar.

De stichting is een beheersstichting.

9. Uitnodigen volgende vergadering(en)

- Ruud Verhaegen
- Commissie Kermis

10. Rondvraag

-Martijn; we moeten een afspraak met werkgroep YNB maken.

-Jan; hij is bij Sjaan Verhoeven geweest, er is niemand geweest van de commissie Kermis.

(De kermisopzet is nog 1 jaar zo)

-Jeffrey; stg PAWW nog niet bereikt. Misschien heeft de gemeente info over de stichting?

-Jan; sprak een nieuwe bewoner die zeer positief was over het Ysselsteynse verenigingsleven.

Hij is nu bezig bij het K.B.O. ..misschien een kans gemist?

-Dave; hij wil graag agendapunten vooraf ontvangen. (dave.groenen@venray.nl)

11. Sluiting